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Viktiga händelser under året 

Det utdragna bidragsförfarandet fortsatte under årets första månader, med komplikationer, 

förändringar och oklarheter i bidragsreglerna bland annat gällande tolkning av krav på överkapacitet 

samt ett ej fullt fungerande IT-system för bidragshanteringen. Detta har haft stor påverkan på 

projektet och styrelsens arbete. Den 29 april fick Torestorps Fiber besked om att bidragsansökan 

beviljats. Jordbruksverket tillämpar en poängsättningsmodell för att avgöra i vilken turordning som 

fiberförningarnas ansökningar ska hanteras och beviljas. Tack vare att Torestorps Fiber hade en 

fullpoängsansökan hanterades bidragsansökan i de första beslutsomgångarna och blev första 

fiberförening i Marks kommun i innevarande programperiod om erhöll bidragsbeslut. Därmed kunde 

byggfasen inledas utan risk för ekonomiska begränsningar. 

Under vintern och våren togs, med hjälp av Norra Bohuslän Konsult AB, anbudsförfrågan gällande 

upphandling av kommunikationsoperatör fram. Anbudsförfrågan publicerades på den nationella 

upphandlingstjänsten Visma Opic den 23 maj och sista anbudsdag var den 1 juli. Upphandlingen 

genomfördes enligt de krav som ställs av bidragsgivande myndighet, Jordbruksverket. Kraven är 

bland annat att upphandlingen ska genomföras enligt principerna för LOU och vid utvärderingen ska 



en poäng- och viktningsmodell tillämpas, där vinnande anbudsgivare är den som erhållit flest poäng. 

Under sommaren pågick ett omfattande utvärderingsarbete av de inkomna anbuden. Två anbud 

inkom som uppfyllde ställda skallkrav. Vinnande anbudsgivare blev Zitius och ett sjuårigt avtal 

tecknades med Zitius 2016-10-20. Zitius har ett stort antal tjänsteleverantörer kopplade till sig och 

flera av dessa kunde flera erbjuda förmånliga gruppavtal för fiberföreningar. Styrelsen valde Telia för 

gruppavtal och kunde därmed erbjuda medlemmar att teckna tjänsteavtal omfattande TV, telefoni 

och bredband 100/100 inklusive hårdvara till ett mycket förmånligt pris. 

Projekteringsarbetet som huvudentreprenören Kewab AB påbörjade hösten 2015 slutfördes vintern 

2016. Projektet är indelat i två delprojekt, den bidragsberättigade landsbygdsdelen samt tätorten. 

Hela området är indelat i fyra delområden; tätort, landsbygd öster, landsbygd norr och landsbygd 

söder.  

Under våren tecknades markupplåtelseavtal med alla berörda markägare. Markägarna har haft 

tillfälle att lämna synpunkter och föreslå justeringar på nätets sträckning, vilket styrelsen har beaktat. 

Vattenfall genomförde under året omfattande nedgrävning av sina ledningar och Torestorps Fiber 

har kunnat samkanalisera 30 000 meter, vilket har inneburit en kostnadsbesparing för föreningen.  

Uppstartsmöte med entreprenörer hölls i juni och den 15 augusti var det byggstart i tätorten. På 

grund av det utdragna bidragsförfarandet, vilket innebar en försenad byggstart på ca ett år, tillkom 

underentreprenör, Jordells Åkeri & Entreprenad AB, för schaktning, förläggning av kanalisation samt 

blåsning av fiber. Under byggfasens första veckor, tillkom ytterligare en underentreprenör för att 

förstärka arbetsstyrkan. Styrelsen hade ej informerats om och således ej heller godkänt denna 

nytillkomna underentreprenör, vilket ska ske enligt kontrakt med huvudentreprenör. Då det ganska 

snart visade sig att underentreprenören inte genomförde schaktning på fackmannamässigt sätt och 

att det förekom många brister i utförandet, beslutade styrelsen 2016-09-13 att denna entreprenad 

skulle avbrytas, vilket styrelsen meddelade huvudentreprenör på byggmöte 2016-09-14. Kontroll på 

underentreprenörens utförda arbete genomfördes och bristerna åtgärdades som garantiarbete. 

Jordells förstärkte sin arbetsstyrka med ytterligare arbetslag och arbetet har därefter utförts med 

gott resultat. I november var det byggstart på landsbygden, med start i område landsbygd öster. 

Schaktarbete i tätort och landsbygd öster pågick därefter parallellt med tre arbetslag och totalt fyra 

maskiner. 

 

Kommunikation och information 

I samband med årsmötet 12 april hölls ett stormöte för allmänheten i Torestorps bygdegård. Mötet 

annonserades i Markbladet och direktutskick gjordes via post och e-post till samtliga medlemmar. På 

stormötet medverkade förutom styrelsen representanter från Kewab AB och Bravida AB. 

Information om projektets fortskridande har publicerats löpande på www.torestorpsfiber.se. Denna 

information har spridits via Torestorps Fibers Facebookgrupp, Torestorps Fibers Twitterkonto samt 

till viss del via Torestorps Facebooksida och www.torestorp.se.  

Lägesrapporter och information av mer betydande karaktär har skickats som medlemsutskick via e-

post. Medlemmar utan e-post har fått den mest väsentliga informationen via brev. 



Information och markupplåtelseavtal har skickats till samtliga berörda markägare via brev. 

 

Möten 

Styrelsen har haft sammanträden var tredje vecka fram till byggstart, därefter en gång per månad. 

Byggmöte med entreprenörer har hållits en gång per månad från byggstart. Medverkande på 

byggmöten är representanter för Kewab, Jordells och Bravida, samt för styrelsen ordförande, vice 

ordförande, kassör och sekreterare. Delar av styrelsen har medverkat vid möten arrangerade av 

Marks kommun, länsstyrelsen Västra Götaland samt TUFF. Styrelsen har även haft samverkan med 

Älekulla Fiber samt ytterligare fiberföreningar. 

 

Medlemsantal och anslutna fastigheter 

Under året har ytterligare medlemmar och anslutningar tillkommit. Fram till byggstart i respektive 

delområde har tillkommande fastigheter kunnat anslutas till ordinarie insats. Enligt styrelsebeslut 

garanteras inte att anslutning kan ske till ordinarie insatsnivå efter byggstart i respektive delområde. 

Om det medför extra kostnader för anslutning av fastighet i område där byggstart har skett, läggs 

denna merkostnad på aktuell anslutning. 

Vid verksamhetsårets slut uppgick medlemsantalet till 352 betalande medlemmar. Dessa 

medlemmar har tecknat anslutningsavtal för totalt 369 fastigheter. 

 

Ekonomi 

Bengt-Olof Nilsson har haft hand om föreningens ekonomi. Styrelsen har tagit del av ekonomiska 

rapporter vid varje styrelsemöte. Den ekonomiska rapporten specificerar utgifter och inkomster samt 

ingående och utgående balans.  

 

Torestorps Fibers styrelse tackar för förtroendet under det gångna året. 
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